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Haluan aluksi esittää osanottoni Ulfille ja kiittää Alexanderia. Viime yön 
terrori-isku Belgiassa oli hirvittävä, ja haluan muistaa uhreja ja kiittää belgialaisia 
pelastustyöntekijöitä, jotka ovat tehneet erinomaista työtä.  
  
Samoin ilmaisimme surunvalittelumme Euroopan parlamentissa Ranskassa 
viime viikolla surmansa saaneen Dominique Bernardin perheelle ja omaisille. 
  
Tilanne Israelissa, Gazassa ja koko Lähi-idässä on äärimmäisen huolestuttava. 
Todellisuus paikan päällä on hirvittävä. Se on traaginen ja epätoivoinen. 
  
Sota on aina helvetillistä, ja kuten aina, kyseessä ovat viattomien ihmisten 
henget. Viattomia ihmishenkiä on menetetty, ja monet päätökset merkitsevät 
valintaa huonon ja huonomman välillä. 
  
Maailma heräsi 7. lokakuuta israelilaisiin perheisiin kohdistettuun 
terrori-iskuun, joka oli pahin moniin sukupolviin. Hamas syyllistyi joukkomurhiin, 
sieppauksiin, raiskauksiin, kidutukseen, silpomiseen ja ruumiiden häpäisyyn. 
Sille ei voi olla minkäänlaisia tekosyitä. 
  
Parlamentissa olemme osoittaneet solidaarisuutemme uhreja kohtaan ja 
korostaneet, että Hamas on terroristiryhmä, joka ei edusta Palestiinan kansan 
oikeutettuja pyrkimyksiä, ja mikä tärkeintä, se ei edusta eri puolilla maailmaa 
asuvien muslimien toiveita, vaan se estää niiden toteutumisen. Tämä on ero, 
jonka olemme aina tehneet ja jota meidän on jatkuvasti korostettava. 
  
Unionina meidän on ilmaistava solidaarisuutemme ja toistettava, että 
tuomitsemme terrorismin. Meidän on autettava vapauttamaan lähes 
200 panttivankia ja korostettava, että tapa, jolla Israel reagoi hyökkäykseen, 
koskee meitä kaikkia. Meidän on etsittävä edelleen ratkaisuja humanitaaristen 
seurausten lieventämiseksi Gazassa omien velvoitteidemme ja kansainvälisen 
oikeuden mukaisesti. 
  
Jopa vaikeimpinakin aikoina Euroopan parlamentti on aina tukenut ja tulee aina 
tukemaan oikeudenmukaista kahden valtion ratkaisua, joka on tasapuolinen ja 
reilu. Emme voi päästää tätä näköpiiristämme. Pyrimme aina kestävään ja 
pysyvään rauhaan. Valitettavasti tilanne on sellainen, että Hamasin terroristien 
iljettävät teot ovat loitontaneet tätä ratkaisua. 



 

 

  
Tällä hetkellä Gazan tilanne on mahdoton valtavan monille. EU:n 
humanitaaristen velvoitteiden on oltava yhä etusijalla, ja meidän on pidettävä 
yllä yhteyksiä Palestiinan kansan laillisten edustajien ja paikallisten toimijoiden 
kanssa tilanteen rauhoittamiseksi alueella ja sen naapuristossa. 
  
Unionin tavoitteena olisi edelleen oltava toimia johdonmukaisesti ja 
yhtenäisesti ja varmistaa, että panttivangit vapautetaan ehdoitta, että 
terrorismia ei oikeuteta, että humanitaarinen apu tavoittaa sitä tarvitsevat, että 
siviilejä ei oteta kohteiksi ja että Gazaan jätetään turvallisia reittejä ja luodaan 
humanitaarisia käytäviä. Tätä varten meidän on pidettävä yhteyttä 
naapurimaihin, jotta voidaan helpottaa ihmisten väistämätöntä siirtymistä ja 
avustuksia, jotka on saatava läpi. Tässä suhteessa erityisesti Egyptillä, Jordanialla 
ja Libanonilla on ratkaiseva rooli.  
  
Kun minut kutsuttiin vierailemaan Israelissa viime viikolla, tein tämän hyvin 
selväksi keskusteluissani ja yhteisissä julkilausumissamme sekä knessetin 
puhemiehen että Israelin presidentin kanssa. 
  
Samassa hengessä parlamentti keskustelee tästä asiasta huomenna ja hyväksyy 
päätöslauselman. Päätöslauselma pohjautuu toimeksiantoon, jonka sain kaikilta 
poliittisilta ryhmiltä ennen vierailuani Israeliin viime viikolla.    
  
Voitte luottaa siihen, että teemme kaikkemme, ja olen varma, että jatkamme 
tätä keskustelua ensi viikolla huippukokouksessa. Toivon, että esittämämme 
kannat näkyvät myös sen päätelmissä. On tärkeää, että ihmiset näkevät 
yhtenäisyytemme ja johdonmukaisuutemme.  
  
Kiitos.  
  
 


